
   
Protokoll fört vid Björkö Samhälls- och samverkansförening  
BSSFs årsmöte. Torsdagen den 14 mars 2024 
 

§1 Årsmötets öppnande 
Styrelsens vice ordförande Lars-Gösta Alsterberg hälsade alla välkomna och 
förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Kallelsens godkännande 
Kallelsen till mötet godkändes. 
Det konstaterades att ungefär 40 personer fysiskt samlats till mötet i skolans  
Kunskapstorg/lunchrum. 
 

§3 Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 
 

§4 Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes Sven Hofving. 
 

§5 Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Åsa Vernersson. 
 

§6 Val av två justerare 
Till justerare valdes Bernt Jacobs och Hans Olofsson. 
 

§7 Verksamhetsberättelse och revisionsberättelse för år 2024 
Verksamhetsberättelsen för 2024 föredrogs av vice ordförande.  
Styrelsens ledamöter presenterades. 
Föreningen hade 248 betalande medlemmar/hushåll under året. 
Presentationen inkluderade även att en från varje projektgrupp (Outdoorgruppen, 
Plan - och bygg gruppen, Kommunikationsgruppen, Besöks- och  
företagsgruppen, Kultur- och fritidsgruppen samt Ekonomi - och  
administrationsgruppen) presenterade vad varje grupp inom föreningen fördjupat 
sig i under 2023. Presentationen inkluderade även vad grupperna fortsätter att 
fokusera på under 2024. Medlemmarna kom med förslag att delta i ”Håll Sverige 
Rent” i samband med den föreslagna städdagen. 
 

§8 Resultat- och Balansräkning för år 2023 
Resultat- och Balansräkning för 2023 fastställdes  
Resultatrapport 2023 redovisades, omsättning ca 96 000 kr exkl hyresavgifter för 
Västergårds by. Årets resultat + 45 893 kr . 
Balansrapport visar totala tillgångar på 143 535 kr 
 

§9 Revisionsberättelse för år 2023 
Revisionsberättelsen för 2023 föredrogs av Eva Wennström och godkändes. 
 

§10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för år 2023 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 
 

§11 Styrelsens förslag till budget för år 2024 
Vice ordföranden redogjorde för de inkomster och utgifter som föreningen har. 
BSF:s pengar skall användas till Björköbornas bästa. 
Medlemsantalet beräknas fortsatt vara som 2023 
BSSF beräknas ha intäkter för ca 132 750 kronor. (inkl hyra för Västergårds by) 



   
BSSF beräknas ha kostnader för ca 108 077 kronor. (Inkl. hyra) 
BSSF beräknas preliminär få resultat 2024 på + 24 673 kronor. (Ex hyra) 
Preliminär budget fastställdes enligt ovan. 
 

§12 Beslut om medlemsavgift för år 2025 
Medlemsavgift beslutades kvarstå för 2025 på:  
200 kr/hushåll och 150 kr/ensamhushåll.  
 

§13 Styrelsens arvoden 
Förslag på oförändrade arvoden framfördes och beslutades enligt nedan: 
Arvodena beslutades till: 500 kr var till ordförande och sekreterare  
2000 kr i arvode till extern kassör. 
500 kr i arvode för redaktören för Björkö-Nytt. 
 

§14 Val av ordförande för verksamhetsåret 2024 
Helena Larsson omvaldes som ordförande för verksamhetsåret 2024 
 

§15 Val av ledamöter för verksamhetsåret 2024 
Nedanstående förslag till val av ledamöter godkändes: 
Åsa Vernersson, omvald 2 år 
Owe Gissleholm, omvald 2 år 
Helena Larsson, omvald 2 år 
Martin Nesselrot, nyvald 2 år 
Anna Alveros, nyvald 2 år 
Suppleanter: Ingemar Eliason nyval 2 år och Anna Björkman nyval 1 år 
 

§16 Val av revisorer för verksamhetsåret 2024 
Till revisorer valdes på ett år Eva Wennström och Sara Almroth 
 

§17 Val av revisorssuppleanter för verksamhetsåret 2024 
Till revisorssuppleant valdes Björn Johansson 
 
 

§18 Val av ledamöter till valberedningen för verksamhetsåret 2024 
Till ledamöter till valberedningen valdes; 
Jerker Knutsson (sammankallande) och Ebba Knutsson 
 

§19 Övriga frågor 
1. Förslag från styrelsen avseende stadgeändring att slopa suppleanter och 

istället utöka styrelsen från 6-8 medlemmar till 8-12 medlemmar. Förslaget 
godkändes på mötet. Godkännande behövs på ytterligare ett 
medlemsmöte för att stadgeändringen ska verkställas . 

2. Förslag kring seniorboende medel. Mötet beslutade att godkänna 
styrelsens förslag att använda de avsatta pengarna till aktiviteter och 
anpassningar för öns äldre befolkning.  
 

3. Önskemål lyftes om att föreningen driver frågan om de kollektiva 
kommunikationerna på samt till och från ön. Även laddplats för elbussen 
borde tas upp då detta påverkar busstidtabellen. Styrelsen tar med sig 
frågorna och tar upp den på kommande ö-råd. Denna fråga skulle kunna 
innebära att en ny projektgrupp bildas. 
 

4. Önskemål om att vägen till den kommunala badplatsen i Klarvik ska rustas 



   
upp/grusas samt röjning runt vattentornet behöver göras – Frågorna tas 
med till Outdoorgruppen för vidare arbete. 
 

5. Ida informerade om att alla kommuninvånarna har möjlighet att lägga in 
medborgarförslag. Förslag läggs då upp på kommunens hemsida och 
kommuninvånarna kan rösta på dessa. Ovanstående frågor skulle vara 
utmärkta som sådana förslag. 
 

6. Trafiksäkerhetsvandring har genomförts på ön. Styrelsen efterfrågar svar 
från kommunen då vi ännu inte fått någon återkoppling. Fråga om ökad 
risk för olyckor vid svängen i hamnen då det startas ett kafé där. Den 
vägen ligger på hamnens område och frågan kommer att tas med till 
hamnstyrelsen. 
 

7. Fråga om båtförbindelse från Björkö till Stenpiren ställdes. Lars-Gösta 
informerade om att det finns diskussioner om att upprätta färjeförbindelse 
till Arendal i samband med att Danmarksfärjan flyttar dit 2027. Ida 
informerade om att kommunen också jobbar med den frågan. 
 
Lars- Gösta uppmanade samtliga medlemmar att använda mailfunktionen 
på hemsidan om det uppstår frågor. 
 
 

Ida Brogren presenterade Öckerö kommuns fortsatta arbete med detaljplaner för 
områdena Vitsippevägen och Tabor på Björkö, efter den Fördjupade 
Översiktsplanen, FÖP. 
 

§20 Mötet avslutas 
Mötet avslutades och Lars-Gösta tackade revisorer, mötets ordförande, avgående 
styrelseledamöter och valberedningen för gott arbete med styrelsen och 
överlämnade en blomma. 
 

 
Vid protokollet, Björkö 14 mars 2023  
 
 
 
_________________  
Åsa Vernersson 
 
Justerat av 
  
______________  __________________  
Tryggve Oleniusson   Ingmar Alexandersson 
 


